
BRM-00ó3-2/15/03 PRoroKór, Nn ts/03

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ.

ODBYTEGO DNIA 25 - A6 - 2OO3ROKU.

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zal4cznrk do niniejszego protokolu

rozpocz$a obrady wg nastppujqcego porz4dku.

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Odcz¡anie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Analiza materialów na sesjg.

4. Informacja o dotacjach jakie otrzymuje PKS od Urzgdu Miejskiego w Jpdrzejowie.

5. Sprawy roine.

6. Zakoiczenie obrad.

Ad. 1. Przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g przywita\ radnych i przybylych goéci,

a nastgpnie poprosil o rozpoczpcie obrad. Posiedzenie rozpoczQto o godzinie I 1 r'

Ad. 2. Przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g odczytal protokol z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sip dnia 26 - 05 - 2003, po czym komisja zaopiniowala go pozytywnie.

Ad. 3. Komisja przyst4pila do analizy materialów na sesjg. Punkty | - 7 nte wzbudzily

zadnych zastrzeZeh radnych. Proponowany porz4dek obrad zostal zaopiniowany przez nich

pozytywnie. Przy omawianiu punktu 8 - w sprawie przedstawienia wniosków z kontroli

przeprowadzanych przez Komisjg Rewizyjnq - radny Baraúski zadal py'tanie, ,,Czy Komisja

nie powinna przygotowaó jakiegoé protokofu z dotychczas przeprowadzonych kontroli?

Ewentualnie czy moae przedstawió informacjg ustn4, i klo w takim wypadku przedstawi j4

w imieniu Komisji?" O wyjaénienia poproszono p. Teresg Borowsk4 lctóra powiedziala.

,,Wszyscy radni dostali materialy z posiedzeñ Komisji, w których zawarte sq wnioski

z przeprowadzonych kontroli. Jak dot4d do Biura Rady Miejskiej nie wplynply 2adne wnioski

dotycz4ce tych materialów, nie zgloszono zadnych zastrzeieh i uwag."

Przy omawianiu punktu 9 dotycz4cego Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych pojawily sig w4tpliwoéci co do zasadnoÉci

podzialów érodków ztego programu. O wyjaénienia poproszono Naczelnika Wydziaiu

Polityki Gospodarczej, Informacji i Promocji p Dariusza Rogozq
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Przewodniczqcy komisji p Pawel Smor4g zapytal ,,W gminnym Programie

antyalkoholowym rozdzielono érodki frnansowe wéród instytucji prowadzqcych

profilaktykg antyalkoholow4 na terenie naszej gminy. Wéród nich kolejne juz pieni4dze

pfzyznanoKS,,Naprzód". W z.wi4zkuzpo*ryZszym mamy pytanie, czy nie mo2na bytoby

przeznaczyó tych Érodków na inny cel ?"

P. Dariusz Rogoza odpowiedzial ,, Uchwalona w Gminnym Programie Profilaktyki

i Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych kwota ponad ó0 tysipcy zlotych zostala

podzielona na poszczególne kluby sportowe zarzqdzeniem Burmistrza Miasta Jqdrzejów

P. Leszka Kapci. Srodki te na podstawie podpisanego porozumienia mozna przeznaczyó

na: koszty trenerów i prelegentów odnoénie profilaktyki, dozywianie zawodników,

dopzdy na mecze. Bezpoéredni4 kontrolg nad wydatkowaniem tych pienigdzy sprawuje

Burmistrz i Gminna Komisja ds. Rozwiqzywania Problemów Alkoholowych. W rwiqzku

z tym przyznane érodki mog4 byó wydatkowane wylqcznie na cele okreélone

w powyzszym postanowieniu."

Pytanie zadal radny Chalupka,,Czy pan Naczelnik wie, w jaki sposób odbywaj4 siQ

prelekcje na temat profilaktyki antyalkoholowej wéród zawodników klubu 'Naprzód'?"

P. Dariusz Rogoza odpowiedzial ,,Nie, nie bylem na takiej prelekcji i nie znam sposobu

jej przeprowadzania."

Glos ponownie zabrat p Chalupka mówi4c ,,Wlaénie, nikt tego nie kontroluje,

a pÍzeznacza sig na to coraz wigksze Srodki. Mam pytanie czy nie mo2na byloby

przeznaczyó tych pienipdzy na konkretny cel np. wyremontowanie lawek, wykonanie

zadaszeni a, odnowi eni e stadionu, zaplaceni e j aki ej é faktury? "

P. Dariusz Rogoza powiedzial ,,Nie, érodki te jak juz wspomnialem musz4 byó

wydatkowe zgodnie z zaleceniami porozumienia podpisanega przez Burmistrza i dany

klub sportowy"

Przewodniczqcy komisji p Pawel Smor4g zapylal:,,Proszg mi powiedzieó, czy ma pan

problemy z rozliczeniem tych pienigdzy?"

P. Dariusz Rogoza odpowiedzial ,,Rozliczanie Srodków z Gminnego Programu

Profilaktyki i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych to praca dla jednej osoby przez

caly rok. Kontroluje ona wszystko: wydatkowanie pienigdzy, wydawanie zezwolen

i koncesji. Doraznie w miarp potrzeb oddelegowuje do tej pracy inne osoby, bo jak

wiadomo jedne pozycje tego programu se proste do wyjaénienia, inne bardziej

czasochlonne."



3

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g ,,Zapytam ieszcze raz, czy mozna za fe

pieniqdze wyremontowaó stadion?"

p. Dariusz Rogoza odpowiedzial ,,OczywiScie, ze tak. Trzeba tylko zadaó sobie pytanie,

co sip stanie w razie kontroli, która zakwestionuje takie czynnoéci? Odpowiedzi nie

musimy daleko szukaó. Wystarczy spojrzeó na gming Piúczów. Tam dokonano takich

wlaénie prac. Ztego co sig orientujp tamtejsi radni muszqteraz przesun4ó érodki z budzetu

na pokrycie deficytu w gminnym programie antyalkoholowym. My rokrocznie zadajemy

sobie pytanie, co wyremontowaó. W zeszlym roku remontowaliémy salg wielofunkcyjn4

w Domu Kultury. Spelnia ona na dzieh dzisiejszy kilka zadaú; odbywajq sip tam za1?c\a

Swietlicy socjoterapeutycznej, przedstawienia teatralne, prelekcje i szkolenia, posiedzenia

jpdrzejowskiej Rady Miejskiej. W tym roku remontujemy Kolejowy Dom kultury

z przeznaczeniem na klub abstynentów. Tak jak w przypadku sali wielofunkcyjnei bqdzie

on spelnial kllka zadaú. Chcemy podnieéó atrakcyjnoéó turystycznQ naszego regionu

w zwi4zku z czym planujemy utworzenie w tym budynku Stalej wystawy Kolei

W4skotorowej W jej sklad wchodzilyby eksponaty kolejowe, modele kolei, zdjpcia.

Wycieczki, które przyj ezdZajqdo nas w coraz wipkszej liczbie moglyby poza przeia2d2kq

wagonem retro, dowi edzieó sip czegoÉ o historii Kolei w4skotorowych w Polsce. Ponadto

przyniosloby to Spolce dodatkowe dochody do ,,kulej4cego" budzetu."

przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g powiedzial ,,2 tego co sig orientujq budynek ten

nie stanowi wlasnoici gminy. Remontowanie go to lamanie ustawy o finansach

publicznych, z której jasno wynika, 2e gmina nie mo2e remontowaó i inwestowaó

Érodków finansowych w coé, co nie jest jej wlasnoéci4."

P. Dariusz Rogoza wyjaénila: ,,Rozmawialem z P. Jóáwikiem, pelnomocnikiem Sejmiku

Wojewódzkiego w sprawie Kolei W4skotorowej, który poinformowal mnie o tym, ze

aktualnie przekazano ten budynek w uzltecznoÉó Gminie Jpdrzejów."

Przewodnicz¡cy komisji p. Pawel Smor4g zadal pytanie ,,Wobec tego gmina nie jest

wlaScicielem tego budynku?"

P. Dariusz Rogoza ,,Dokladne informacje na ten temat posiada p. Abramowicz z

Wydzialu Geodezji." ,komisja poprosila p. Wojciecha Abramowicza o wyia*tienia

Przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g zapytal ,,Kto jest aktualnym wlaécicielem

Kolejowego Domu Kultury i czy istnieje szansa, aby w momencie gdy PI(P uzyska akt

wlasnoSci, stal sip on wlasnoéci4 gminy?"
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P. Abramowicz,,Tak. NieruchomoSó ta zostala przekazana gminie Jqdrzejów w uzyczenie

na czas okreélony. Na dziei dzisiejszy wlaécicielem jest Skarb Paústwa. W akcie

u2yczeniejest klauzula mówi4ca o tym, 2e po uregulowaniu sytuacji prawnej budynek ten

zostanie przekazany naszej gminie. Gdyby jednak PKP wycofala sig z tego postanowienia

i oddala go komué innemu, my mo2emy dochodzió swoich praw na drodze s4dowej

r za2qdaó splaty poniesionych w zwi4zku z tym budynkiem kosztów"

Glos zabral radny Chalupka pytajqc ,,Kto bgdzie utrzymywal ten budynek, ponosil oplaty

za energip, wodp, ogrzewanie?"

P. Dariusz Rogoza ,,IJrzqd Miejski. Ale proszg zauwu2yó, 2e do tej pory takze gmina

ponosila koszty zwiqzane z utrzymaniem Klubu Abstynenta, który mieéci siq w lokalu

przy Koéciele éw. Trójcy".

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g zapytal. ,,Czy s4 jeszcze jakieé pytanie do

naszych goéci. Nie, to dzipkujg panom zaprzybycie".

Po tej dyskusji Komisja wystosowala nastgpuj4cy wniosek:

o Komisja jednogloónie wnioskuje o wstrzymanie remontu kolejowego domu kultury

w zwi4zku z niejasnoSciami w prawie wlasnoici powyiszej nieruchomo5ci.

o Komisja jednoglo5nie wnioskuje o bardziej racjonalne wydatkowanie irodków

przezn^czonyc h na dzialalnoóó p rofi la ktycznq klubów spo rtowych.

Ponadto komisja zaopiniowala pozytywnie pozostale punkty przewidziane w harmonogramie

VIII sesji Rady Miejskiej

Ad. 4. Informacjg na temat dotacji jakie otrzymuje PKS od Urzqdu Miejskiego w Jpdrzejowie

przedstawila P. Skarbnik Bozena Ciepluch mówi4c, ,,W 1999 roku ówczesny Zarzqd Miejski

podpisal umowg z Paústwowym Przedsipbiorstwem Komunikacji Samochodowej dotyczqc4

komunikacji miejskiej. Okreéla ona dokladnie liczbp kursów poszczególnych linii

komunikacyjnych, ich godziny i harmonogram pracy. W umowie tej okreélono równiez

zasady na jakich gmina bgdzie dotowaó bilety ulgowe i bezplatne. Umowa ta byla

aneksowana w czerwcu br. i wynika z niej, ze wysokoSó dotacji wyniesie 45oA wattoíci

sprzedanych biletów dotowanych przez urz4d. Muszg jednak zaznaczyó. ze jest to dotacja

przedmiotow4 a my jako urz4d zaliczamy je na poczet podatku od Érodków transportowych.".

Radni zaopiniowali informacjg pozy'tywnie, nie zgloszono zadnych uwag i wniosków.
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Ad. 5. W sprawach róznych przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g odczSrtal pismo

Burmistrza Miasta Jgdrzejów w sprawie realizacji wniosków wystosowanych ptzez komisjp

na posiedzeniu 13 czerwca br. Ponadto rozdal materialy dotycz4ce sprawy p. Boguslawa

Balanta (dotycz4ce przesunigcia drogi gminnej nr 304) i poprosil radnych o zapoznanie sig ze

spraw4 aby na nastgpnym posiedzeniu mo2na byto rozpatrzyó proSbg ww. osoby.

przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g rozdal tak2e pisemne odpowiedzi kierownika

plywalni Miejskiej p. Michala B4kiewicza odnoÉnie przeprowadzonej 14 maja br. kontroli na

ptywalni. Nastgpnie radni przeszli do punktu ,,WyjaÉnienie sytuacji dotyczQcej Zak\adów

Wodoci4gowych i cen wody." O wyjaénienia poproszono p. Burmistrza Janusza Wolniaka.

Przewodni czqcy komisji p. Pawel Smor4g ,,Panie Burmistrzu poniewaz omawiamy punkt

dotycz4cy wodoci4gów, a ja bylem na spotkaniu z kierownikiem Lato chcialbym, aby gios

zabrali moi koledzy i wypowiedzieli sig na temat zaistnialej sytuacji."

Glos zabral radny Chalupka ,,Moje pytanie jest konkretne - czy kierownik Lato poczynil

jakieS ulgi w cenach wody, czy stawki zostaly bez zmian?"

P. Burmistrz Woániak odpowiedzial ,,Na dzien dzisiejszy nie bylo zadnych zm\an. Z tego

co sip orientujg z prawnego punktu widzenia zmiana taryf za wodg jest niemozliwe.

Dopuszczalne jest jedynie wprowadzenie pewnych bonifikat, ale ich propozycje ma

przedstawió sam kierownik. Wiadomo mi, 2e od wczoraj przebywa on na szkoleniu

i dopiero jutro przedstawi propozycje bonifikat, nie wiem jakie formy ulg zastosuje"'

Radny C h alupk a zapytaL,,Ki edy B pd zi e prywat yzow any Z aklad Wod oci 4gów?"

P. Woániak odpowiedzial ,,Zaklad nie jest przeznaczony do prywatyzacii. Jest

przygotowywany do zmiany formy zarzqdzania, ale nie do prywatyzaqi."

Przewodniczqcy komisji p. Pawel Smor4g zwrócil sig do Burmistrza ,,Ie2eli bpdzie

zmiana systemu organizacyjnego tego przedsigbiorstwa, to trzeba podnieÉó wartoÉó

zakladu, zmodernizowaó jego maj4tek. Wszystko rozumiem. Nie mogq tylko zrozumieó

czemu odbywa siE to kosztem mieszkaírców gminy? Tak naprawdg nikt nie dokonal

kontroli tego zakladu, weryfikacja kosztów przedstawiona radnym nie byla tym, czego

sobie zyczyliSmy. Tak nie moZe byó."

Glos ponownie zabral radny Chalupka ,,Czemu umorzono podatek od nieruchomoici

zakladowi, który na koniec roku wykazal niemaly zysk? Staó go bylo na przyjgcie nowych

osób do pracy, zakupil nowy samochód. Na to mial srodki?"

P. Woániak ,,lJmorzono podatek Zakladom Wodoci4gów i Kanalizacji, ale za zeszly rok.

Samochód naleialo kupió, poniewaz ten który byl nie nadawal sie do niczego, byl stary
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ci4gle sig psul, pracownicy zakladu nie mieli czym dopZdlaó na miejsce awarii. Nie znam

struk1ury zatrudnieni a w zakladzie i nie wiem czy kierownik zatrudnil nowe osoby, czy

nie. Jak panom wiadomo w gminie jest niezalezny audytor finansowy, który kontroluje

sytuacjg ZBINI. Nie widzp przeszkód, aby w nastepnej kolejnoÉci skierowaó go do

Wodoci4gów."

Glos zabral radny Baraírski ,, Panie Burmistrzu wiadomo, ze gmina boryka sig z brakiem

Érodków finansowych. Tymczasem daje sig wodociQgom 100 tysigcy nie wiadomo na co.

Do dziÉ nie wiemy na co poszly te pieni4dze, a mo2na je bylo przeznaczyó na inny cel.

Pan kierownik zapytany o zysk odpowiada, 2e wynosi on 200 tysigcy, a tymczasem

wyniósl on 248 tysigcy. Od tak sobie zapomnial o 48 tysi4cach bo to przecie2 grosze!!

DziS bierzemy kredlt w podobnej wysokoéci na kanalizacjq ulicy Glowackiego. Co rusz

wyplywaj4 z tego zakadu jakieS niedoci4gnigcia. Oczyszczalnia Scieków - jak wszyscy

wiemy dziala nie tak jak trzeba. Gmina - nie wodoci4gi - kanalizuj4 wsie. Tymczasem

przedstawia sig takie taryfy aplat zawodg, ze rolnicy odstppujq od przyl4czy i wracaj4 do

wlasnych studni, bo ich nie staó na regulowanie rachunków za wodg. Tak dalej byó nie

mo2e, zeby p. Burmistrz Kapcia i Kierownik Lato dzialali sami, traklujqc radp jako

parawan dla swoich poczynah. Cala rada nie wyrazita zgody na podwy2ki cen w

przedstawionej formie. KtoS je jednak zaakceptowal i weszly w zycie. Opinia spoleczna

jest zbulwersowana, my te2."

P. WoZniak odpowiedzial ,,Panie radny ja sam, gdy zobaczylem podwyzkp czynszu

zareagowalem podobnie jak spoleczeóstwo. Ale gdy sig nad tym zastanowió moína

dostrzec pozytywy calej tej sytuacji. Mianowicie - za czasów pana Sajtyny wodoci4gi nie

robily nic, zadnych remontów, inwestycji, usuwaly jedynie biez4ce awarie. Mozemy robió

tak samo - nie robió nic i czekaó az stanie sig jakaé tragedia. Ale nie mo2emy tak robiÓ.

Linia kanalizacyjna na terenie miasta jest stara, skorodowana i je2eli chcemy przycirynqó

do nas inwestorów to musimy j4 wyremontowaó."

Glos zabral radny Chalupka ,,Jakich remontów w takim razie dokonal p. Lato?"

P. Woániak udzielil odpowiedzi ,,Pan kierownik Lato remontuje wiele rzeczy na terenie

gminy - poprawia przylqcza, przyst4pi do remontu kolekfora, obecnie poprawia, a

wlaéciwie konczy, przylqcza na ulicy l1 Listopada po p. Baliúskim, szykuj4 t4 ulicA do

generalnego remontu na odcinku od pomnika do wiaduktu, wymienil skorodowane rury

na Rynku (obok sklepu sportowego p. Czajora), azbestowe rury w Zagalach."
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Glos ponown\e zabral radny Chalupka ,,Panie Burmistrzu, czy to nie jest tak" 2e za pana

Sajtyny nie remontowalo sig nic, a teraz chce sig wyremontowaó wszystko w przeciqgu

dwóch lat? Pytanie tylko czyim kosztem?"

Glos zabral p. Fiutek ,, Gdzie byla komisja i inspektor budowlany, kiedy odbierano od

pana Baliiskiego tp inwestYcjg?"

przewodnicz4cy komisji p. Pawel Smor4g ,,Panie Burmistrzu jezeli pan Lato nie

przedstawi realnych zmian nasza komisja wystosuje wniosek o jego odwolanie (wniosek

len zosfal wczeSniej przeglosowany i stosunkiem glosótu I za, I tt'strzyntttiqcy siq -

przy.jqto, 2e Komisja wnioshle o odwolanie kierownika wodociqgów ieieli nie zmieni

stanov,iska odnoSnie taryf wody)

P. WoÉniak ,,Maje panowie ncj¿.2e spoleczeústwo jest oburzone. Ja sam widzq teraz.2e

podwyzka wody powinna staó sig obiektem ciq2kiej pracy nas wszystkich: Burmrstrza,

radnych, kierownika Lato. Powinna zostaó wypracowana na podstawie dokladnych analiz,

kalkulacji, konsultacji z ekspertami w tej dziedzinie. Burmistrz po weryfikacji kosaów

przeslal materialy do poszczególnych komisji. Z ich strony nie bylo negacji uchwaly'

Ladna komisja nie zglosila do niej zastrzezen, nie zakwestionowala tej podwyzki

w zwiqzku z powyilszym uchwala ta stangla na sesji. Stalo sig jak siQ stalo. Ale przecieL

musi byó wyjécie z tej sy'tuacji. Japrzekaie sugestie panów Burmistrzowi Kapci i jestem

przekonany, 2e znaidziemy jakié konsensus.

Nastgpnie komisja poprosila Burmistrza Miasta Jgdrzejów p. Leszka Kapci i RadcQ Prawnego

p. Danutp Kiwiorsk4. Po przedstawieniu tematurozxa2ahradni przeszli do zadawania pytaú

- przewodnicz4cy Pawel Smor4g zapyral ,,Panie Burmistrzu, od kilu miesigcy sprawa

podwyzek wody zaprzqta nasz4 uwagg. W miniony poniedzialek odbylo sig spotkanie

z kierownikiem wodoci4gów p. Lato, Ksiggow4 i Radc4 Prawnym tego zakladu. Radni

przestawili na nim swoje stanowisko. Pan kierownik mial sig zastanowiÓ nad mozliwoéci4

obnizenia stawek za wodg. W zwiqzku z tym mam pytanie. czy tary& za wodp zostanQ

zmienione?"

- Burmistrz Kapcia odpowiedzial ,,Na dzieú dzisiejszy nic sig nie zmieni. Ani ja, ani

panowie radni nie mamy takich uprawnieú, które pozwalatyby nam na zmiang taryf.

Propozycje cen wody przedstawia kierownik Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji i tylko

on moze zaproponowaó nowe stawki. Jedyne co ja mogg zrobic to przestawió propozycjp

zastosowania bonifikat dla rodzin najubozszych."

- Przewodniczqcy Pawel Smor4g zapytat,,Jak to wygl4da od strony prawnej?"
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Odpowiedzi udzielila Radca p. Kiwiorska ,,W mySl nowej ustawy o taryfach za wodp

kierownik Zakladu wodoci4gów i Kanalizacji przedklada burmistrzowi wniosek

z propozycj4 nowych stawek za wodg. Burmistrz po weryfrkacji kosztów przedstawia

propozycjg radnym. Ci na sesji podejmuj4 uchwalg w ciqgu 45 dni. Jezeli radni nie

podejmq uchwaly wchodzi on w zycie po uplywie 70 dni od daty zlolenia wniosku.

Propozycje kierownika Lato byly wnikliwie weryfikowane i nie mamy podstaw, aby

sqdzió, ie zostaly sfalszowane. Z tego ci sig orientujg, materialy te byly omawiane na

posiedzeniach poszczególnych komisji i iladna z nich nie zglosila zastrzeZen. Jedynym

prawnym rozwiqzaniem jakie widzg w tej sytuacji, jest to, zeby kierownik wodoci4gów

sam wycofal wniosek, przedkladajqc jednoczeénie nowy."

Przewodnicz4cy Pawel Smor4g zapytat ,,Panie Burmistrzu. My nie negujemy tej

podwyzki Nasza komisja wnioskowala, aby wyniosla ona 5oA i byla realna dla caiego

spoleczeírstwa. Pan na sesji widzial. ze Rada Miejska jednogloénie odrzucila tp uchwalg.

Mimo to podwyzkg wprowadzono. My jako radni - wybrani przez spoleczeistwo i dla

niego - odbieramy sygnaly ogólnego niezadowolenia, kr¡yki. Tak nie powinno byó."

Burmistrz Kapcia odpowiedzial ,,Skoro uwaZacie, ze ta uchwala jest zla - proszg -

decydujcie co dalej. Ja wiem, 2e jeéli sig teraz wycofamy to poci4gnie to za sob4 caly

laúcuszek nastppstw. Odczujemy zmiany we wszystkich elementach budzetu, zachwieje

sie wykonalnoÉó inwestycji. mozemy obnizyó ceny wody do minimum i nie robió nic w

zakresie kanalizacji gminy (ani remontów, ani nowych przylqczy) i czekaó, a2 ptzyjdzie

taka awaria, która spowoduje, 2e caly Jpdrzejów nie bgdzie mial wody. C"y oto nam

wszystkim chodzi?"

Przewodniczqcy Pawel Smorqg powiedzial ,,Panie Burmistrzu. Wszyscy wiemy, 2e zaklad

ten po raz pierwszy od kilku lat wykazal zysk - i to nie maly. Zostal on wypracowany bez

zmian w cenach oplat za wodg. Pan Lato motywuje podwyzkg remontami. Moze mo2na

byloby dokonaó weryfikacji planów inwestycyjnych zakladu i prace przewidziane na rok,

dwarozlo2yé na lat wigcej. Obnizylby to kosáy zaHadu. a tym samym wysokoÉó opl.at za

w'odg."

Glos zabral radny Chalupka ,,Dziwi mnie nieustgpliwoSó p. Burmistrza i kierownika Lato,

którzy przy sprzeciwie calej Rady Miejskiej wprowadzlli podwyzki."

Burmistrz Kapcia ,,Co zatem paistwo proponujecie?"

Do dyskusjiwlqczyl sig radny Baraúski mówiqc ,,Panie Burmistrzu sama podwyzka ceny

m3 wody nie budzi tylu uwag i zastrze2eú co ofaty stale (dodatkowe). Mo2e nalezaloby

przynajmniej te zweryfikowaó i obnizyc?"
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- BurmistrzKapcia,,Na poprzedniej komisji tlumaczytem panom zasadnoSó oplat stalych.

Sluzq one na remonty, usuwanie awarii. Ponadto z tych pienigdzy po 5 letnim okresie

amortyzacjL wodomierza zaklad wymieni go na koszt wlasny. Poza tym nasza woda jest

naszym bogactwem, jest bardzo dobra, czysta i nie wymaga dodatkowego uzdatniania. Za

1000 litrów tej wody zaplacimy 2,55 zlotych. To nie jest duzo w porównaniu z cen4 za 7.5

litra wody mineralnej w wysokoici 2 zlotych za butelkg. Ludzie kradn4 wodg' omijajq

koniecznoé ó zaplaty wszelkimi mozliwymi sposobami, nie szanujE zasobów wody.

Chcemy aby wszyscy sig opomiarowali i placili za falctyczne zu2ycie. Dla mnie jest jedno

wyjécie- nalely na okres przejSciowy 6 miesigcy zawiesió pobieranie oplat stalych'

Mozna jutro na sesji wyjSó z takim wnioskiem."

- przewodniczqcy Pawel Smor4g powiedzial ,,2 calym szacunkiem P. Burmistrzu' wniosek

taki powinien przedstawió kierownik Lato. To on zostal zobligowany do przedstawienia

propozycji bonifikat. Bardzo mi przykro panie burmistrzu, ale jako przewodniczqcy

komisji muszg to powiedzieó. Nasza komisja podjqla wczesniej decyzjg, ze w przypadku

braku ruchu odnoénie cen wody przedstawimy wniosek o odwolanie kierownika ZaHadu

Wodoci4gów i Kanalizacji P Lato".

- BurmistrzKapcia,,Proszg zatem panów radnych o konkretne propozycje. Co dalej z tq

uchwal4? Sprecyzujcie o ile zmniejszyó ceng wody, które inwestycje wstrzymaó?"

- Przewo dniczqcy Pawel Smor4g powiedzial ,,Wg nas nale2y ieszcze raz poddaó

weryfikacji koszty przedstawione przez p. Lato, przeanalizorvaó plany inwestycyjne

zakladu. Tam s4 takie pozycje, które w znacznej mierze rzutuj4 na cen9 metra

szeSciennego wody. Inwestycje te mozna rozloLyé w dtuzszym, ni2 przewidziany, czasie.

W ten sposób obnizy sig ceng wody."

- Burmistrz Kapcia odparl ,,Panowie, ja jestem daleki od konfliktów. Czekam na wasze

sugestie. Proponujg spotkaó siq jutro o godzinie 9 przed sesj4 w DK i przedyskutowaÓ ten

temat. Jestem przekonany. 2e znajdziemy jakies wyjécie".

Radni przystali na propozycjg Burmistrza p. Leszka Kapci, na tym zakoitczono posiedzenie

komisj i .

Ad. 6. Obrady zakohczano o godzinie 15a5.

Protokolowala:

Magdalena Suszalska - Swieca

Przewodnicz4cy komisj i :

Pawel Smor4g


